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Zápis ze zasedání AS FT TUL 27. 5. 2024 
 

Přítomni:  Ing. Jiří Chaloupek, Ph.D., Ing. Kateřina Blatoňová, Ing. Miroslava Pechočiaková, Ph.D.,  
Ing. Tomáš Kalous, Ph.D., Ing. Petra Komárková, Ph.D., Ing. Gabriela Krupincová, Ph.D., 
Bc. Ondřej Ludín, Ing. Klára Gergelitsová, Ing. Senta Müllerová 

Omluveni:  -- 

Přizváni: Doc. Ing. Vladimír Bajzík, Ph.D. (děkan), Ing. Daniela Brzezinová (tajemnice FT) 
Hosté: Doc. Ing. Brigita Kolčavová Sirková, Ph.D., Ing. Blanka Tomková, Ph.D.,  

doc. Ing. Veronika Tunáková, Ph.D., Ing. Vlastimila Bergmanová 
 

Program: 
1. Rozpočet FT TUL 
2. Disciplinární komise FT TUL 
3. Návrh investic na rok 2024 
4. Různé 

Průběh zasedání: 

1. Odsouhlasení programu 

Program byl odsouhlasen všemi přítomnými členy AS FT TUL (9 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL). 

2. Rozpočet FT TUL 

Senátoři navázali na diskusi k rozpočtu FT TUL, která proběhla na předcházejícím zasedání AS FT 
TUL dne 17. 5. 2024.  
G. Krupincová se pana děkana dotázala, čím byl způsoben propad rozpočtu FT v roce 2023. Pan 
děkan osvětlil, že část rozpočtu za DFT byla vyrovnaná a část, která se týká jednotlivých kateder, 
byla různorodá, kdy některé katedry měly náklady vyšší než výnosy a některé naopak. 
P. Komárková požádala, zda k podkladům k rozpočtu FT TUL může pan děkan připravit komentáře, 
které budou jednotlivé položky vysvětlovat pro lepší pochopení souvislostí a odůvodnění 
uvedených hodnot jednotlivých položek rozpočtu. Pan děkan tento požadavek vzal na vědomí a 
přislíbil podrobnější přípravu podkladů pro příští rozpočet, pokud bude děkanem. 
M. Pechočiaková se zeptala, kdy se vrátí na katedry odpisy HyHi, které jsou zatím vázané z důvodu 
administrativních překážek. Pan děkan uvedl, že dle informací od paní kvestorky by uvolnění těchto 
finančních prostředků mohlo proběhnout během druhé poloviny roku. 
G. Krupincová se zeptala, podle jakého klíče se bude na katedry rozdělovat zodpovědnost za 
udržitelnost projektu HyHi. B. Sirková doplnila, že projekt HyHi byl oficiálně ukončen 31.12.2022 a 
od tohoto data je možné zahrnovat publikační výstupy v rámci udržitelnosti projektu, a že katedry 
tedy svoje závazky k tomuto projektu již plní. 
G. Krupincová uvedla, že vloni při schvalování rozpočtu bylo řečeno, že úspory se budou hledat na 
katedrách. Ráda by uvedla, že je třeba hledat úspory napříč celou fakultou. Zmínila, že je 
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samozřejmě nutná určitá míra solidarity, avšak je také třeba hledat příčiny případného slabého 
výkonu jednotlivých kateder. 
B. Kolčavová Sirková vyzvala senátory k zodpovědnosti. Aby přihlédli k rozdílnému způsobu 
přerozdělování prostředku DKRVO v univerzitním rozpočtu oproti fakultnímu rozpočtu. Pan děkan 
vysvětlil senátorů způsob a historii dělení DKRVO na stabilizační a motivační složku. Konstatoval, že 
dělení prostředků DKRVO na FT TUL je v souladu s dělením těchto prostředků v rámci TUL. 
G. Krupincová na základě informace od pana děkana uvedla, že TUL je zařazeno do skupiny C a 
usiluje o zařazení do skupiny B a na základě připravované evaluace poprosila, aby pozornost byla 
více směřována na směrem, který TUL do požadované skupiny posune. 
 
Rozpočet FT TUL na rok 2024 byl schválen aklamací - zvednutí ruky (7 PRO, 1 PROTI, 1 SE ZDRŽEL). 

 

3. Disciplinární komise FT TUL 

Na základě projednání návrhu složení disciplinární komise FT na předcházejícím zasedání AS FT TUL 
dne 17. 5. 2024 a vzhledem k žádnému novému příspěvku do diskuse, přistoupili senátoři ke 
schvalování.  

Disciplinární komise FT TUL byla schválena aklamací – zvednutí ruky (7 PRO, 0 PROTI, 2 SE 
ZDRŽELI). 

4. Návrh investic FT TUL 

Návrh investic byl podrobně projednán na předcházejícím zasedání AS FT TUL dne 17. 5. 2024. 
Předseda senátu se ujistil, že žádný ze senátorů ani hostů nemá k problematice převodu odpisů 
z investic, nově převáděných přímo do rozpočtu jednotlivých kateder, žádnou námitku, dotaz nebo 
připomínku.  
G. Krupincová upozornila na formální chybu špatně uvedeného roku v záhlaví tabulky s přehledem 
investic. 
 
Návrh investic FT TUL byl schválen aklamací – zvednutí ruky (9 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽELI). 

5. Různé 

• P. Komárková navrhla senátorům ke zvážení přejmenování složky „Dokumenty“ na vývěsce 
webových stránek AS FT TUL za příhodnější „Podklady k jednání“. Senátoři s tímto návrhem 
souhlasili. Dále navrhla ke zvážení úpravy nebo zrušení fyzické podoby vývěsky AS FT TUL, kdy 
většina členů AO využívá vzdáleného přístupu k dokumentům. Senátoři tento návrh zváží a 
později projednají. 

• M. Pechočiaková informovala o velmi špatné technické podpoře TUL při konání konferencí. 
Organizační tým je z tohoto důvodu zahlcen velmi vysokou administrativní zátěží spojenou 
s organizací mezinárodních konferencí, kterou by vhodná technická podpora v podobě 
specializovaného software odbourala. Pan děkan slíbil, že tuto žádost přednese na grémiu 
rektora a paní tajemnice zase na schůzce s kvestorkou. 
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• Předseda senátu se informoval, zda je personálně zajištěna podpora organizace mezinárodní 
konference Autex, kterou v letošním roce pořádá FT TUL. M. Pechočiaková, která je hlavní 
organizátorkou, uvedla že v současné chvíli ano. 

• O. Ludín se dotazoval na vývoj situace s nefungujícími telefonními linkami na budově B. 
Tajemnice D. Brzezinová uvedla, že dle informací bude zprovoznění probíhat během letních 
prázdnin.  

• Předseda senátu navrhl ustanovit pracovní skupinu, která se bude zabývat přímým dotazováním 
studentů na hodnocení studia na FT. Hlavní koordinátorkou bude Ing. G. Krupincová, Ph.D., která 
tuto anketu mezi studenty zorganizovala v zimním semestru. Dalšími členy jsou Ing. J. 
Chaloupek, Ph.D. Ing. P. Komárková, Ph.D. a jedna ze studentek studentské komory AS FT TUL. 

 

 

 

V Liberci dne 27. 5. 2024  Ing. Jiří Chaloupek, Ph.D.  
Zapsala: Ing. Petra Komárková, Ph.D.  předseda AS FT TUL  
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